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PROTOKÓŁ 

z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu przy Radzie Gminy Korycin w dziewiątej  

kadencji, odbytego dnia 08 sierpnia 2024 roku (czwartek) w godzinach 10:00- 11:30         

w siedzibie Urzędu Gminy Korycin przy ulicy Knyszyńskiej 2a 

 

W posiedzeniu udział wzięło 8 członków Komisji Gospodarki i Budżetu w osobach: 

1. Pani Agnieszka Ciuchna – Przewodnicząca Komisji 

2. Pan Kazimierz Urban – członek Komisji 

3. Pani Julita Wasilewska – członek Komisji 

4. Pan Marek Gołkowski – członek Komisji 

5. Pan Krzysztof Tołoczko– członek Komisji 

6. Pani Joanna Zdanewicz- członek Komisji 

7. Pani Inga Kimborowicz- członek Komisji 

8. Pani Emilia Lengiewicz- członek Komisji 

zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Andrzej Waszczeniuk – Skarbnik Gminy 

2. Pani Wiktoria Pruszyńska- Sekretarz Gminy 

3. Pan Piotr Stasiełuk- Inspektor ds. gospodarki nieruchomościami, ochrony środowiska i 

rolnictwa 

4. Pani Ewelina Kozłowska-Kowejsza- protokolantka 

Posiedzenie otworzyła Pani Agnieszka Ciuchna – Przewodnicząca Komisji, witając 

członków Komisji. Po czym oddała głos Skarbnikowi Gminy, który powiedział, że posiedzenie 

zostało zwołane w celu wytypowania drogi gminnej, która zostanie wyremontowana w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na 2025 rok. Wniosek należy złożyć do 26.08.2024 r.  

Dofinansowanie wynosi- 80 % 

Wkład własny- 20% 

Przewodnicząca Komisji zaproponowała drogę w Popiołówce, po krótkiej dyskusji 

jednogłośnie propozycja została zaakceptowana. 

Natomiast jeżeli z różnych powodów droga w Popiołówce nie będzie mogła być zgłoszona do 

naboru radni wytypowali jako plan B drogę Olszynka-Mielniki. 

Skarbnik Gminy przedstawił członkom Komisji plany związane z inwestycjami, które trwają 

w chwili obecnej i te, które będą realizowane. 

W sprawach bieżących radni byli zainteresowani następującymi tematami: 

- Klubem Dziecięcym- w tym temacie informacji udzieliła Sekretarz, mówiąc o zwiększonym 

dofinansowaniu o kwotę 400 000 zł; 

- regulaminem dot. stypendium- tutaj również informacji udzieliła Sekretarz mówiąc, że 

dokumenty będą przygotowane i umieszczone na stronie internetowej szkoły; 
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- pracami doraźnymi na rzecz mieszkańców- tak, mogą być wykonane odpowiedział Skarbnik, 

w ramach współpracy z mieszkańcami; 

- radna Inga Kimborowicz dopytywała czy został złożony wniosek na zakup wozu strażackiego- 

Skarbnik udzielił odpowiedzi twierdzącej, dodał, że otrzymaliśmy również dofinansowanie w 

ramach projektu transgranicznego; 

- radna Julita Wasilewska zgłosiła utrudnioną widoczność (z powodu rozrośniętych gałęzi) na 

skrzyżowaniu drogi krajowej nr.8 z drogą wyjazdową z Wojtach.  

 

Wobec braku pytań posiedzenie Komisji Gospodarki i Budżetu w dniu 8 sierpnia 2024 roku 

zostało zakończone. 

 

Protokołowała:       Przewodnicząca Komisji 

Ewelina Kozłowska-Kowejsza               Gospodarki i Budżetu 

         Agnieszka Ciuchna   

 


